



Protokoll styrelsemöte S04 2019-02-12

Närvaro:	Emmy Edfors	Ordförande
	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Jesper Graham	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Axel Syrén	Revisor
	Martin Bergman	Revisor
	Patrik Gustafson	Kårkontakt TLTH
	Anna Qvil	
	Rasmus Göransson	
	Nils Stridbeck	
	Rasmus Andersson	
	Kasper Boye Frick	

- §1 OFMÖ Ordförande Emmy Edfors förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Anna Qvil
 - Rasmus Göransson
 - Nils Stridbeck
 - Rasmus Andersson
 - Kasper Boye Frick
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S02 2019-01-29
- §6 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Johannes Törnblom till medjusterare.



- §7 Information från kåren Styrelsen blev påmind att anmäla sig till styrelseutbildningen. Kåren har sök-funktionärkampanj. I Matteannexet har det varit problem med att personer inte ställer iordning tentasalarna efter de har pluggat där. Om det fortsätter kommer tentasalarna vara låsta när det inte är tenta.
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna Tandem kommer hållas 10-11 maj
- §10 Ekonomisk status Likviditeten är bra. Den senaste veckan har Skattmästeriet jobbat med räkningar och tagit fram resultatrapporter för januari.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut Bokslutet för 2017 jobbas på. Styrelsen 2017 har blivit påmind att skriva sina verksamhetsrapporter. Bokslutet för 2018 jobbas också på.
- §13 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §14 Remiss: Förslag till nya Riktlinjer för kollegier Skillnaderna mellan de nya och gamla riktlinjerna presenteras i stora drag. Mötet kom med följande åsikter:
- Minst antal möten per år är för hårt. Budgeterat antal möten skulle vara bättre.
 - Ändra förekomsten av "phösen" till "fhöben" så att D-sektionens Stab och F-sektionens Fös också är inkluderade.
 - Ett Pepparkollegie borde testas och se om det är givande. I så fall uppdatera riktlinjerna senare.
- Möten undrade varför Pengarkollegiet ska ha minst sex möten i år när de bara hade två möten förra året. Kåren svarade och sa att det är budgeterat till sex möten och att man ska försöka hålla fler möten i år.
- §15 Sektionsbil Under nollningen är det väldigt svårt att boka kårens bil. Att sektionen har en egen bil skulle underlätta arbetet för Nollningsutskottet och Sexmästeriet under nollningen samt hjälpa hela sek-



tionen resten av året.

Mötet diskuterade. Det som främst diskuterades var: om sektionen ska köpa eller hyra en bil, vem som ska vara ansvarig och vilka regler som ska gälla för bilen.

Mötet tyckte att det är en bra ide att testa att hyra en bil under en nollning.

Mötet **beslöt** att Jesper Grahm har två veckor på sig att undersöka hur sektionen ska gå till väga för att hyra en bil.

- §16 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §17 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §18 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:
- Anna Dahlström till Funktionär inom Skattmästeriet
 - Christopher Jörntell till Alumnigrupsmedlem
 - Simon Wallström till Alumnigrupsmedlem
 - Jacob Säll Nilsson till Alumnigrupsmedlem
 - Douglas Clifford till Alumnigrupsmedlem
 - Vendela Delin till Alumnigrupsmedlem
 - Martin Bergman till Funktionär inom Källarmästeriet
 - Alexander Sandström till Idrottsförman
 - Theodor Åstrand till Idrottsförman
 - Filip Kalkan till Idrottsförman
 - Georg Hanö Ivarsson till Idrottsförman
 - Oliver Person Bogdanovski till Idrottsförman
 - Jacob Säll Nilsson till Funktionär inom Aktivitetsutskottet
 - Oliver Bergendorff till Arkivarie
- §19 Meddelanden Det är snart Skiptesgasque detta innerbär även medaljutdelning. Medaljbanden är försenade men kommer förhoppningsvis samma vecka som utdelningen. Det är viktigt att de som ska få medaljer har med sin funktionärsmedalj.
- Teknikfokus anordnar bankett ikväll.



§20 Övrigt

Husstyrelsen för E-huset har beslutat att installera kameror i E-huset för att motverka stölder. Det kommer först testats i någon korridor under en provoperiod. En rapport med mer information kommer publiceras.

Köket skulle vilja skulle vilja köpa två stekfat. Dessa fungerar ungefär som ett stekbord men mycket billigare. Just nu kostar de cirka 2100kr/st. I vanlig fall kostar de 4000kr/st.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt** att avsätta max 10000kr till inköp av två stekfat om köpet görs idag.

§21 OFMA

Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12:43.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Emmy Edfors
Ordförande

Johannes Törnblom
Aktivitetsansvarig